
ACTA ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA DE L’ASSOCIACIÓ D’AMICS DEL 
JARDÍ BOTÀNIC DE BARCELONA 2023

Data: dissabte 11 de març de 2023
Hora: 11h30’ primera convocatòria

12h en segona convocatòria
Lloc: Masia del Jardí Botànic Històric de Barcelona

Assisteixen els socis:
Margalida Gelabert Desplan, Fàtima March Vila, Pere Teixidor, Carlos Azofra, 
Montserrat Molins, Montserrat Masset, Montserrat Sabroso, Mª Àngels Miguel, Otto 
Bracke, Pere Marco, Eva Mª Cabaleiro Costa, Carol Rodriguez, Berta Rodriguez, Jordi 
Abentin, Enric Orús, Rafael Ferrer, Glòria Pastor, 
 
Deleguen el vot:
Anna Maria Malo

Membres de la junta:
Pere Vives (president), Mª Lluïsa Garcia (tresorera), Miquel Viñals (secretari), Jaume 
Pàmies (vocal).  

Total assistents i vots delegats: 22

Ordre del dia:

1. Salutació del president 

2. Aprovació acta anterior 

3. Breu exposició Memòria d’activitats 2022 

4. Informe econòmic de 2022 i aprovació 

5. Programa d’activitats 2023 i aprovació 

6. Pressupost 2023 i aprovació  

7. Informacions diverses 

8. Torn obert de paraula 

1. Salutació del president

S’inicia l’assemblea ordinària de l’associació  de l’any 2023 a les 12h
El president dona la benvinguda i agraeix als socis la seva assistència. Celebra la feina 
feta durant el curs anterior en el que s’ha començat a recuperar el ritme d’activitats, 
encara que no se n’han pogut fer tantes com abans de la pandèmia.

2. Aprovació de l’acta anterior

El secretari, Miquel Viñals, fa lectura de l’acta anterior. Al no haver cap comentari ni 
rectificació queda aprovada per unanimitat.
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3. Breu exposició Memòria activitats 2022

La memòria 2022 es reparteix a l’entrada de la sala. 
El president Pere Vives va comentant la memòria del curs 2022 punt per punt i en 
destaca alguns aspectes:

A l’apartat de comunicació i participació comenta que hi ha hagut una 
disminució de socis, pel que caldrà pensar en com captar-ne de nous.

En l’apartat de publicacions recalca que no s’han pogut entregar tots els llibres 
del 25 aniversari. S’intentarà fer-ho en les activitats programades.

Respecte als voluntaris, hi ha la intenció de refer el pla de voluntariat, però 
encara no hi ha prou força per la seva renovació.

Hi ha un grup que es cuida del papillonari on s’estan fent estudis sobre aquests 
insectes i on es pot seguir l’evolució de les papallones.

En l’apartat de funcionament intern destaca que hi ha una anomalia i és la falta 
d’un vocal del JBB, es parlarà amb el JBB per solventar-ho

Insisteix en que la Carol, secretaria de l’AAJBB, té poca presencia al JBB
pel que tota comunicació és preferible que es faci per mitja de correu electrònic 

o whatsapp.
En l’apartat d’activitats i cursets, comenta que haurem de fer-ne més per que 

necessitem més ingressos.

També es vol recuperar la festa del PLANTA’T. En aquest punt , el vocal del 
JBB Jaume Pàmies explica que l’organització d’aquesta festa no depen del personal del 
JBB i que la «distància física» amb el personal del museu dificulta la organitzacó. Ens 
explica que així que s’anomeni nou director del museu hi haurà més facilitat que es 
dugui a terme. També comenta que el més probable és que quedi en un sol PLANTA’T 
a l’any per primavera. El primer podria ser al 2024.

Pere Vives continua repassant la memòria. Sobre la JUGATECA comenta que, si els 
anys anteriors la part de jocs la portava una empresa d’esplai, aquest any la tornarem a 
portar l’AAJBB

El projecte de caseta d’eines de l’hort ja està gairebé acabat. Tant sols falten uns detalls 
del jardí vertical que s’està fent en una de les parets.
Aquesta caseta permetrà fer lloc a la masia per instal·lar una cuina i obrador.

Entre aquest any i el que ve ja es podrà entrar als lavabos des de l’exterior de la masia.

4. Informe econòmic 2022

La tresorera, Mª Lluïsa Garcia, fa un breu resum dels comptes del 2022 . Aquest 
any s’han hagut de tornar 282 euros de la subvenció per què no s’han pogut gastar.
En termes generals tant les despeses com els ingressos son com anys anteriors. 
En l’apartat de despeses la caseta de l’hort i mobiliari de la cuina que es compta com a 
inversió a amortitzar en cinc anys. Això fa que haguem de reduir en altres coses com 
dinars i també haurem d’augmentar ingressos fent més cursets i sortides.
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En aquest punt, el soci Carlos Azofra comenta que es podria treure rendiment de la 
venda de les llavors que es recullen de l’hort.
En Pere Vives li respon que no som prou proactius en aquest tema. L’únic moment on 
podem fer la venda de llavors és a la paradeta que es posa el primer diumenge de mes al
JBB. Es podria valorar oferir-ho per internet, però requereix d’algú que se’n ocupi.
- Tota la documentació, extractes del banc inclosos, està a disposició a les oficines de 
l’AAJBB i es pot consultar pels socis que ho demanin.

Es proposa ajornar la votació del resum econòmic un cop s’hagin exposat les propostes i
pressupost per aquest any i fer totes les votacions al final.

5. Programa d’activitats pel 2023

El president passa a comentar les propostes per l’any 2023 que estan detallades a
la memòria i en destaca algunes:

- En primer lloc anuncia que ja tenim el carnet digital, tot i que encara no se’l podran 
descarregar tots els socis per que falta entrar part de les dades.
- La Jugateca ambiental passa a fer-se els dissabtes, i el 1er diumenge de mes es 
trasllada a l’entrada del JBB on també hi haurà una parada on es farà promoció de 
l’AAJBB a la vegada que s’exposaran (i vendran) els productes obtinguts a l’hort.
- Es vol implicar el grup de fotografia amb la revista Brolla (fotografies a l’última pàg.) 
i recopilar informació per fer les guies del Jardí. S’està treballant per fer una aplicació 
que serveixi de guia per donar informació de les plantes del jardí al visitant.
- No s’ha concretat un calendari de les activitats previstes, per evitar confusió quan, per 
alguna raó, s’anul·len o es canvien les dates.
- Respecte al cicle de cinema, aquest any es proposa projectar la pel·lícula 
d’inauguració i la de clausura al JBB per fer més evident la relació d’aquest cicle amb el
JBB.

6. Pressupost 2023                                                                                          

- MªLluïsa Garcia, explica que en el pressupost pel 2023 és de caire continuista.
- A l’apartat de despeses l’amortització de la caseta està inclosa a «Provisions varies»  
Com que tindrem 3000 euros més de subvenció per la jugateca haurem de buscar més 
ingressos per equilibrar la subvenció i no haver de tornar diners.
- En l’apartat d’ingressos també es mantenen les quantitats. L’apartat de quotes és més 
gran que l’any passat per l’augment que es va aprovar a l’anterior assemblea.
 
A continuació es passa a la votació de l’informe econòmic 2022, programa d’activitats 
2023 i pressupost per 2023:

- No havent cap vot en contra en cap de les votacions, queden aprovats la gestió del 
2022, el programa d’activitats 2023 i el pressupost per l’any 2023 per unanimitat.
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 7 i 8 Informacions diverses i torn obert de paraules

- Es demana si hi ha possibilitat  de tenir reservades dos o tres places de pàrquing per 
personal i voluntaris del JBH.

- Jaume Pàmies respon que el millor seria fer una petició des de l’associació.

- També està pendent fer un escrit per reclamar una parada d’autobús al davant del jardí 
i s’està parlant per  poder obrir al públic l’entrada al jardí per l’Institut Botànic.

- El soci Rafael Ferrer ens ofereix un diccionari català-castellà i castellà-català dels 
noms de plantes,  que ha fet i editat ell mateix, per si ens interessés aprofitar la feina que
te feta per reeditar-lo.

- El vocal Jaume Pàmies informa que s’ha posat en marxa el pla de l’ajuntament per 
arreglar tots els talussos de Montjuïc i que els dels sots del JBH probablement no es 
faran fins el 2024.

- Obrador i cuina s’han endarrerit una mica per què a última hora s’han volgut afegir 
mesures de seguretat que inicialment no estaven previstes.

- Ja està instal·lat el comptador de visitants. L'any 2022 (de març a desembre) s'han 
comptat 40.000 visitants.

- Torna a sortir el tema dels lavabos. En Jaume Pàmies comenta que un dels problemes 
de instal·lar lavabos és que s’han de netejar més sovint. El que s’ha de fer quan es fan 
activitats al JBH és demanar un servei de neteja extra amb antelació.

- Respecte al estat d’excepcionalitat per sequera en Jaume comenta que s’està regant 
amb aigües freàtiques.

Sense que hi hagi més torns de paraules es dona per acabada l’assemblea a les 13h50’
Signen la present a Barcelona a  12 de març de 2023

President Secretari
Pere Vives Miquel Viñals


